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Vragen van het lid Vendrik
(GroenLinks) aan de ministers van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer en van
Verkeer en Waterstaat over de wijze
waarop het kabinetsbesluit rond de
A4 Midden-Delfland naar buiten
kwam. (Ingezonden 11 september
2009)

1
Kent u het artikel «46 jaar,
15 ministers, 7 kilometers snelweg.
Eurlings kan niet wachten het nieuws
te brengen»?1

2
Is de stelling in dat artikel waar dat de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
overvallen werd door het persbericht
en de persconferentie over het
doortrekken van de A4
Midden-Delfland van de minister van
Verkeer en Waterstaat? Zo ja, hoe is
het mogelijk dat de communicatie
vanuit het kabinet over een dergelijk
’historisch besluit’ slechts vanuit één
ministerie geregisseerd wordt?

3
Is de stelling van de wethouder van
Schiedam waar dat hij als
belanghebbende partij, tegen de
afspraken in, niet op de hoogte was
gesteld van het besluit? Zo ja, hoe is
dat mogelijk?

1 de Volkskrant, 4 september 2009.
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